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Graag wil ik reageren op het voornemen om de jacht te sluiten op het konijn en 
gedeeltelijk op het haas .

In 1979 heb ik mijn diploma KNJV/PBNA gehaald ,daarvoor had ik van mijn vader die ook 
jaagde al het nodige geleerd hoe om te gaan met het verzorgen van het jachtveld,zowel 
het fauna als het flora gebeuren .

Ik woon midden in mijn jachtveld en ben veehouder, pacht dus de gronden van mijn buren 
die ook veehouder en akkerbouwers zijn ,voor hen belangrijk dat er korte lijnen  zijn voor 
eventuele schade meldingen en beheerszaken ,dit werkt praktisch zeer goed .

De wildstand in ons veld is prima de hazen zijn talrijk en ik herken het beeld dus ook niet 
dat het slecht zou gaan met het haas en konijn ,uit de tellingen overdag en in de nacht met 
warmtebeeld zien wij anders.

Wij zijn allen lid van onze WBE die zeer actief is met de ondersteuning van alle zaken die 
geregeld moeten worden voor een goed beheer flora en fauna denk aan ,de jaarlijkse 
tellingen,registraties,organisaties,bijeenkomsten,en natuurlijk toezicht op het 
buitengebied,daar waar wij als veldverzorgers veel tijd in steken ,predatorenbeheer 
noodzakelijk voor al onze bodembroeders.

Dat wij veel in het veld zijn en betrokken zijn bij al wat er speelt in het veld spreekt voor 
zich ,voor ons is het sociaal dan ook zeer belangrijk dat wij dit kunnen en mogen doen ,en 
willen blijven doen, laat ons die verantwoordelijkheid behouden wij hebben rechten maar 
ook plichten ,de benuttingsjacht dient behouden te blijven .

H.Veldwijk.


